
Protokoll
Styrelsemöte med Västergötlands Orienteringsförbund

Tid: 2024-04-22 19:30
Plats: Digitalt, via teams

Närvaro:

Närvarande Ej Närvarande
Ordförande Emma Kindbom
Ledamöter Johanna Hallqvist

Jimmy Andersson
Magnus Södervall
Therése Ivarsson
Anna-Karin Rydberg
Maria Kleijn

Suppleant Elin Birkestad
Gustav Östensson

Konsulent Bertil Åkesson
Kanslist Nina Olsson

1. Mötets öppnande
Mötet öppnades klockan 19:30 av ordförande Emma Kindbom.

2. Fastställande av dagordning
Dagordningen fastställdes.

3. Val av protokolljusterare
Elin Birkestad valdes till protokolljusterare.

4. Föregående protokoll
Föregående protokoll fastställdes och lades till handlingarna.

Påminnelse: Bertil skickar ut till berörda klubbar gällande valberedningen och våra vakanser.

5. Sammankomster
VGL RF-SIUS årsmöte:
Jimmy kommer representera VOF och har även fått 10 minuter för att berätta mer om VOF:s
verksamhet och vårt samarbete med SISU.
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SOFTs förbundsmöte:
Årets förbundsmöte ägde rum på Bosön och VOF representerades av Jimmy Andersson,
Magnus Södervall, Magnus Sundmark, Johan Larsson och Emma Kindbom.

Värt att notera är att Anders Sahlén valdes som ny förbundsordförande. Ett antal motioner
röstades också igenom med bland annat kartan i startögonblicket för HD/16. Dessa ändringar
behöver vi kommunicera ut till våra klubbar i Västergötland.

Distriktsmöte med SOFT:
Emma deltog på senaste distriktsmötet. Intressant är diskussionen kring öppna klasser på
sprintorientering - under förbundsmötet beslutades att gå över till färger, men i sprinter finns
inte färger på samma sätt som i andra discipliner. En diskussion pågår kring hur det här ska
hanteras framöver.

Under förbundsmötet beslutades även att ett ungdomsråd ska formas. Vi behöver fundera
på om vi i Västergötland har några lämpliga deltagare i distriktet (ska vara under 25 år).

6. Aktuella projekt
Emma informerar om ungdomsledarträffar och vi siktar på att genomföra nya under året. En
fråga som även är relevant för Bertil och Nina (RF-SISU) som diskuterat den samma.

7. Kommittéer
O-Camp hade träff förra helgen och vi hoppas få mer information framöver kring hur arbetet
går.

Tävlingsansökningar till nästa års höst är väldigt få där vi till exempel saknar ansökningar om
sista helgen i september och även hela oktober. Vi diskuterade vilka orsaker som finns för
detta och kommer be Tävlingskommittén att göra djupare analys.

Emma och Bertil kommer deltaga på Tävlingskommitténs nästa möte och be dem göra en
djupare analys i frågan och eventuellt även gå och ut fråga klubbarna/deltagarna. Beroende
på slutsatserna kommer vi i styrelsen ta frågan vidare.

8. Media & Marknad
Till nästa möte ber vi samtliga i styrelsen att gå igenom vår kommunikationsplan och fundera
på vilka förändringar vi vill göra.

9. Personal/kansli
Gällande arbetsgivaransvar är hela styrelsen ansvarig, men Emma är vår kontaktpunkt.
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10. Ekonomi
Bertil har nu fått access till Visma.

Styrelsen beslutar att Emma attesterar löner.

11. Diskussions/beslutspunkter
Nya arvodesblanketter – arbete pågår av Emma/Nina.

12. Skrivelser att behandla
Inga skrivelser har inkommit

13. Övriga frågor
Google drive används från och med nu för material till våra styrelsemöten. Alla i styrelsen har
fått access till vår yta och vi i styrelsen kommer även få access till protokoll för våra
kommittéer.

Medlemsregister:
Bertil skickar ut till samtliga klubbar att medlemsregistret i Idrottonline måste användas.
SOFT lyfte nämligen på förbundsmötet att det finns klubbar som slutat använda Idrottonline,
vilket skapar felaktig medlemsstatistik.

Emma tar med sig till nästa möte med SOFT att vi vill ha en analys av hur medlemsregistret
ska hanteras framöver. Kan till exempel Eventor ersätta Idrottonline? Frågan är eventuellt för
RF och inte SOFT.

Styrelseutbildning
Kommer genomföras i Falköping den 13 Maj av Peter (RF-SISU). Jimmy skickar ut en
kalenderinbjudan.

Reseersättning
Alla i styrelsen har rätt att begära reseersättning när vi åker på styrelsemöten. Blankett finns
på hemsidan och skickas in till Nina.

Möteslängd
Vi i styrelsen har aldrig haft någon riktig sluttid för våra möten. För att förenkla för allas
planering beslutade vi att styrelsemöten generellt ska sluta senast klockan 21:00.

14. Nästa möte
Nästa möte sker den 18/6 klockan 18:00 i samband med O-Camp i Borås. Bertil pratar med
O-Camp ledarna och ber om att vi ska få en uppdatering av dem.
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15.Mötets avslutande
Ordförande tackar för visat intresse och avslutar mötet klockan 21:12

Sekreterare Justerare Ordförande
Jimmy Andersson Elin Birkestad Emma Kindbom
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